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5_B1_B1_E8_8B_B1_E6_c34_48185.htm 黄山，位于安徽省南部

，地处皖南歙县、黟县和休宁县的边境。面积约1200平方公

里，其中精粹风景区约154平方公里。这里，千峰竞秀，有奇

峰72座，其中天都峰、莲花峰、光明顶都在海拔1800米以上

，拔地极天，气势磅礴，雄姿灵秀。 黄山，中国十大风景名

胜之一，90年被联合国教科文组织列入“世界文化与自然遣

产”名录，蜚声中外，令世人神往。 黄山集名山之长，泰山

之雄伟，华山之险峻，衡山之烟云，庐山之瀑，雁荡之巧石

，峨嵋之秀丽，黄山无不兼而有之。明代旅行家、地理学家

徐霞客两游黄山，赞叹说：“登黄山在下无山，观止矣！”

又留下“五岳归来不看山，黄山归来不看岳”的美誉。 Of all

the notable mountains in China, Mount Huangshan, to be found in

the south of Anhui province, is probably the most famous. Originally

known as Mt. Yishan it was renamed Mt. Huangshan in 747 AD in

recognition of the legendary Huang Di, who was the reputed

ancestor of the Chinese people and who made magic pills for

immortality here. Wu yue is the collective name given to China’s

most important mountains, namely Mt. Taishan in Shandong

Province, Mt. Huashan in Shaanxi Province, Mt. Hengshan in

Shanxi Province, Mt. Songshan in Henan Province and Mt.

Hengshan in Hunan Province. It is said that you won’t want to visit

any other mountains after seeing wu yue but you won’t wish to see

even wu yue after returning from Mt. Huangshan. This saying may



give you some idea of the beauty and uniqueness of Mt. Huangshan.

Together with the Yellow River, the Yangtze River and the Great

Wall, Mt. Huangshan has become one of the great symbols of China.

Mt. Huangshan can boast not only of its magnificence but also its

abundant resources and great variety of zoological species, for which

it has been listed as a World Natural and Cultural Heritage Site.
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